

網路獨家新聞

Web Exclusive News

## 預購扶輪百週年書

### Pre-order the Rotary Centennial book



當扶輪百週年既將接近的此刻，扶輪社員們盼望著一本新的國際扶輪刊物，“**一世紀的服務：國際扶輪的故事**”。這本扶輪百週年的公式書籍將稍早於 2004 年國際講習會以英文版來發表，接著將於 2004 年 7 月 1 日發表其他公式扶輪語文版本。該 384 頁的冊子裡充滿了扶輪事蹟、扶輪插圖及扶輪瑣事，同時擁有前未曾出版的照片等特色。於 3 月 31 日前預先訂購該書者(出版序號：913-EN)將獲得一片免費光碟。

As the Rotary Centennial approaches, Rotarians can look forward to a new RI publication, **A Century of Service: The Story of Rotary International**. The official book of the Rotary Centennial will be released in English at the International Assembly in early 2004, to be followed by release in other official Rotary languages by 1 July 2004. The 384-page volume features a wealth of Rotary facts, figures, and trivia, as well as never-before-published photographs. Those who preorder the book (publication number 913-EN) by 31 March receive a free CD. [Pre-order the book.](#)

一世紀的服務：國際扶輪的故事

**A Century of Service:**

**The Story of Rotary International**

